
Referat fra FAU-møte 15. januar 2024 kl. 1830 på Holviga Skole. 
 
 

Til stede:  
FAU: Tor S. Eide, Helga Kleivene Hagby, Birgitte Utskot, Kristoffer Evensen, Lina Henriksen og 
Jan Vidar R. Midtbø. 
 
Andre: Ruth Skåre Grunnøy (rektor) 
 
 

Forfall:  
Svein Atle W. Wilhelmsen 
 
 

Referent:  
Jan Vidar R. Midtbø 

 
 

Godkjenning av innkalling 
Ingen bemerkninger 
 
Konklusjon: Godkjent 
 
 

Godkjenning av referat fra forrige møte 
Ingen bemerkninger 
 
Konklusjon: Godkjent 
 
 

Informasjon fra skolen 
Rektor Ruth Grunnøy informerte om status ved skolen. 
 

- Store snømengder og stengte skoler har gjort oppstarten etter jul spesiell. 
Vaktmestertjenesten og drift har gjort en stor jobb med å måke, og gjøre det mulig å 
åpne skolen. 

- På grunn av snøen, er skolegården annerledes. Elevene bruker snøen i skolegården 
kreativt, og leker godt i den. Kunstgressbanen brukes ikke for tiden. 

- Skolen ønsker å la elevene bruke de nye skiløypene i storefri. Det gjelder løypene på 
samme side av veien som skolen. 

- Det jobbes mye med kravspesifikasjon til ny skole, og skolen deltar i mange møter 
angående den nye skolen. 

- Det har kommet et ønske fra foreldre at skolen legger retningslinjer for hvordan 
elevenes bursdagsselskap skal gjennomføres. Skolen kan ikke diktere dette, men kan 
på foreldremøter komme med forslag til hvordan dette gjøres. 



- Skidag på Vegårshei: Det har vært tradisjon at 6. trinn reiser på skidag til Vegårshei. 
Årets 7. trinn (fjorårets 6. trinn) var ikke på en slik skidag i fjor. Skolen ønsker derfor at 
FAU sponser litt ekstra slik at både 6. og 7. trinn kan reise på skidag til Vegårshei. FAU 
ønsker å vite hva dette vil koste, og vil komme med tilbakemelding når konkrete tall 
foreligger. 

- Skolen ønsker at Wigdis Irene Songedal, som er politikontakt i Grimstad Kommune, 
kommer til skolen, og snakker med 6. og 7. trinn. Formålet er å på et tidlig tidspunkt, 
gjøre forebyggende arbeid for å forhindre kriminalitet, rus og annen uønsket adferd. 

 
 

Status, ny Holviga skole 
FAU-leder Tor Eide videreformidlet informasjon fra prosjektleder i Grimstad kommune. 
 

- Prosjektleder Silje Møller har redegjort for hvilke politiske vedtak som er gjort 
angående ny skole. Dette er gjort for å sørge for at videre prosess går så raskt som 
mulig. 

- Planen om ferdigstillelse høsten 2026 ligger fortsatt til grunn. 
- Anbudet for riving av den gamle skolen ligger nå ute. 

 
 

Skiløype ved skolen 
Rektor Ruth kom med innspill til FAU om at det hadde vært gøy å få kjørt opp skiløyper i 
området. FAU synes at dette var et kjempeforslag, og har nå fått organisert prepping av 2,5 
km skiløyper på Langemyrjordet, og på jordet ved skolen. Takk til Imås Skigruppe har kjørt opp 
løypene for en svært rimelig penge. Takk også til Johan Martin Ugland, som har stilt arealer til 
disposisjon. 
 

Skolebåten Kjell 
FAU skal overta det overordnede ansvaret for Skolebåten Kjell. Vi må derfor få satt sammen 
en ansvarsgruppe, som har ansvaret for driften av båten. Det vil bli sendt ut en melding via 
Visma med informasjon om hva arbeidet innebærer, og hvordan man melder seg til tjeneste.  
 

Status 17. mai 
Første møte i 17. mai-komiteen er avholdt.  
 

Spørsmål fra KFU 
KFU ønsker innspill fra skolene angående enkelte saker. 
 

- Reglement angående mobiltelefoner i skolen: Regelen på Holviga Skole er at 
mobiltelefoner skal ligge avslått i sekken hele skoledagen. Dette er også praksis, selv 
om det naturligvis hender at det regelen brytes. Skolen opplever at noe av lovverket 
som i dag ligger til grunn, ikke alltid er tydelig nok. 

- iPad i skolen: KFU opplever at det blant noen foreldre er en del motstand mot bruk av 
iPad i skolen, og lurer på hvordan dette håndteres. Skolen opplever at nettbrettene er 
et godt læringsverktøy. FAU har delte erfaringer, men ønsker at IKT Agder setter 
større begrensninger for hva som kan gjøres på iPadene. 



- KFU lurer på om det finnes utfordringer med ufrivillig skolefravær på Holviga Skole. 
Rektor Ruth bekrefter at disse utfordringene finnes. Skolen ser gjerne at det kommer 
mer støtte for å forebygge slikt fravær. FAU ønsker at foreldrene får informasjon om 
hvordan man forebygger, og hvilke tilbud som finnes. 
 

Eventuelt 
- FAU skal komme med innspill til innhold i planen for foreldremøtene. 
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